



Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 6 Volume . 2014

NETWORK APPROACH AS A METHOD OF STUDY OF INTELLECTUAL COMMUNICATION

Sergey Matveyev

Abstract

The article reconstructs the historical development of a research method known as Social Network Analysis (SNA). The heuristic capability of the method on the basis of intellectual history is analyzed as well.

Keywords list (en): network, social network analysis, intellectuals, intelligent network

Date of publication: 03.11.2014

Citation link:

Matveyev S. NETWORK APPROACH AS A METHOD OF STUDY OF INTELLECTUAL COMMUNICATION // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 6 C. 141-148 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-112/>

СЕТЕВОЙ ПОДХОД КАК МЕТОД ИССЛЕДОВАНИЯ ИНТЕЛЛЕКТУАЛЬНОЙ КОММУНИКАЦИИ

Матвеев Сергей

Аннотация

В статье рассматриваются основные этапы становления и принципы теории социальных сетей (Social network analysis, SNA). Автор анализирует эвристический потенциал данной теории, устанавливает релевантность ее методов исследования по интеллектуальной истории.

Ключевые слова: сеть, анализ социальных сетей, интеллектуалы, интеллектуальная сеть

Дата публикации: 03.11.2014

Ссылка для цитирования:

Матвеев С. СЕТЕВОЙ ПОДХОД КАК МЕТОД ИССЛЕДОВАНИЯ ИНТЕЛЛЕКТУАЛЬНОЙ КОММУНИКАЦИИ // Общественные науки и современность. – 2014. – Номер 6 С. 141-148 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-112/>